
Podnet  č. 48/2017   
 
 
9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Tie výtlky, ktoré sú tam, by bolo dobre spraviť tie výtlky, dosť sú tam veľké tie výtlky. Teraz 
jak opravovali, robili tú kanalizáciu, tak zasypali ich s kameňmi. To nedobre spravili, to ešte 
horšie, lebo teraz tým pádom tam boli len tlmiče a teraz aj sklá tam trpia, keď sa odrazia tie 
kamienky. (oblasť Paričova) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
- Technické služby mesta Trebišov 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


